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Conceptverslag van de Avond van Leusden, Uitwisseling voortgang project nieuwe website 
2016 op 15 oktober 2015 in de raadzaal van het gemeentehuis te Leusden 
 
Voorzitter:  De heer W.R. Vos 
 

Agenda Verslag 

Opening 20.00 –  
20.45 uur  

De voorzitter opent de Uitwisseling om 20.00 uur. De nieuwe website 
moet aansluiten bij de strategische opgaven van het bestuur om de online 
dienstverlening te moderniseren en initiatieven vanuit de samenleving te 
faciliteren met behulp van digitale communicatiemiddelen. De bedoeling is 
dat de online dienstverlening zo toegankelijk mogelijk is voor inwoners als 

zij de voorkeur geven aan het digitale kanaal. DeStaatvanhetWeb, ge-

specialiseerd in webgovernance, contentstrategie en toptakenmanage-
ment, ondersteunt de projectgroep, die is ingesteld om een nieuwe web 
organisatie in te richten. Simon Besters van de Staat van het Web geeft 
tijdens de Uitwisseling informatie over de voortgang van dit project. 
 

 
 

De heer De Jonge, afdeling Dienstverlening gemeente Leusden. 
 
De burgemeester zegt dat vanavond wordt gesproken over de nieuwe 
website. Je zou verwachten dat een website klantvriendelijk is als er veel 
op staat. Dat is een verkeerde gedachte. Er is een behoefteonderzoek ge-
daan in de gemeente Leusden. Naar aanleiding van die uitkomst wordt 
een vraaggerichte website gebouwd. De website moet maximaal antwoord 
geven op vragen en opmerkingen van bezoekers van de website. Als 
mensen meer informatie willen moeten zij die kunnen vinden door verder 
door te klikken op de website. De informatie over de voortgang van de 
nieuwe website moet niet worden verward met de communicatie van de 
gemeente waarvoor ook een werkgroep uit de raad is geformeerd. Deze 
Uitwisseling richt zich op de productinformatie van de nieuwe website. De 
discussie over inhoudelijke informatievoorziening aan burgers is een ande-
re discussie. 
 
De heer Besters geeft een presentatie over de voortgang van de nieuwe 
website gemeente Leusden. 
 
De website wordt nu in een open source CMS, genaamd TYPO3, ge-
bouwd. Op dit Content Management Systeem wordt steeds doorontwik-
keld. In Duitsland is dit voor de overheid meest gebruikte CMS-systeem. In 
Nederland wordt dit systeem door ongeveer zeventig gemeenten gebruikt. 
Vaak wordt een website gebouwd en wordt deze het eerste jaar zeer goed 
onderhouden. Daarna zwakt het onderhoud door allerlei omstandigheden 
af en loopt de website steeds verder vol. Na verloop van tijd wordt dan be-
sloten de website te vervangen en begint de cyclus opnieuw. Dat wil de 
gemeente met de bouw van deze website voorkomen. 
 
Het raadsplein en de raadsinformatie wordt bezocht door raadsleden en 
mensen die daarin geïnteresseerd zijn. Inwoners zullen die informatie bijna 
niet opvragen. De informatie wordt wel beter toegankelijk gemaakt. 
 
De Staat van het Web adviseert het raadsinformatiesysteem vooral te be-
kijken vanuit de raad zelf. De informatie moet wel inzichtelijk en toeganke-
lijk zijn voor mensen die deze informatie willen opvragen. 
 
Bij de beoordeling van de website wordt niet gewerkt met een sterrensys-

http://www.destaatvanhetweb.nl/
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teem maar er wordt ingezet op een beoordeling in de classificatie Dou-
ble A. De hoogst haalbare status is Triple A. Met Double A voldoet de ge-
meente aan wettelijke vereisten. Triple A betekent dat de website ook in 
andere talen toegankelijk is. 
 
Niet alle gemeenten voldoen aan de webrichtlijnen. De webrichtlijnen moe-
ten worden gezien als een bouwbesluit voor een website. De overheid 
werkt eraan dat alle gemeenten deze richtlijnen volgen. Deze richtlijnen 
zorgen ervoor dat de kwaliteit en toegankelijkheid van de website goed is. 
Ook mensen met een visuele beperking, taalachterstand e.d. kunnen op 
deze websites dan hun informatie snel en goed vinden. 
 
De reden dat mensen notificaties ontvangen, komt omdat de informatie 
over het algemeen goed vindbaar is. De app Afvalwijzer is daarvan een 
goed voorbeeld. Als de website kan voorzien in deze informatieverstrek-
king kunnen mensen ook via e-mail of sms worden geïnformeerd. De web-
site kan niet voorzien in notificaties zoals bij een app. Hij verwacht dat de 
app Afvalwijzer zal blijven bestaan naast de nieuwe website vooral omdat 
de deze erg goed is in notificaties.  
 
In de strategiefase is ook gekeken naar andere gemeentelijke websites. 
DeStaatvanhetWeb heeft circa honderd gemeentelijke klanten waardoor 
hij de markt vrij goed kent. Binnen het project wordt niet opnieuw het wiel 
uitgevonden. Hij gaat uit van een website die aansluit bij de wensen van 
de gemeente Leusden. Van daaruit wordt de website verder ontwikkeld. 
 
Het voorbeeld uit de presentatie over de aanmelding van een hond bete-
kent dat met de komst van nieuwe website het GBLT ook veranderingen 
moet doorvoeren. Als daarvoor gesprekken gevoerd moeten worden met 
externe partijen om de klantvriendelijkheid te verbeteren moet daaraan 
worden gewerkt. 
 
Hij kan de afspraak dat site in het tweede kwartaal 2016 live gaat niet 
hardmaken. Een webproject duurt gemiddeld negen maanden, in die zin 
verwacht hij dat de site voor de zomer van 2016 live gaat. De scope van 
het project is vastgesteld. Daarnaast worden de wettelijke verplichtingen 
opgenomen in de website. Er wordt een roadmap gemaakt en alles wat 
daaruit naar voren komt wordt eerst doorontwikkeld voordat het op de 
website komt. 
 
Via statistieken kunnen de bezoekers worden gevolgd. Het is dan bekend 
welke informatie mensen op de website zoeken en waar zij binnen de 
website vastlopen. Dit traject wordt getest met inwoners uit de gemeente 
Leusden. Aan de hand van deze informatie wordt de website geoptimali-
seerd 
 
Ten aanzien van het beheer wordt samen met de gemeente gekeken hoe 
de informatie op de website actueel wordt gehouden. Een van de onder-
werpen daarbij is dat ook over de gemeentegrenzen heen moet worden 
gekeken. De gemeente Amersfoort is daarin een van de gesprekspartners. 
Het is de bedoeling dat de site dagelijks wordt bijgehouden door de me-
dewerkers van het KCC. Verder wordt de site bijgehouden door medewer-
kers die hiervoor vanuit hun takenpakket verantwoordelijk zijn. Ook hier 
geldt dat op basis van statistieken en kortdurende onderzoeken bij bezoe-
kers en inwoners de website geoptimaliseerd wordt. Als er bijvoorbeeld na 
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oud en nieuw veel vraag naar de afvoer van kerstbomen zou zijn, wordt dit 
prominent op de website getoond. 
  
De heer De Jonge vult aan dat binnen het KCC alle kanalen van de 
dienstverlening worden samengebracht. Er wordt een webteam samenge-
steld en opgeleid om het beheer adequaat uit te voeren. 
 

Sluiting De voorzitter sluit de uitwisseling om 20.45 uur 
 


